

**O‘ZBEKISTON RESPUBLIKASI OLIY TA’LIM FAN VA
INNOVATSIYALAR VAZIRLIGI
O‘ZBEKISTON RESPUBLIKASI MADANIYAT VA TURIZM VAZIRLIGI
O‘ZBEKISTON RESPUBLIKASI YOSHLAR SIYOSATI VA SPORT
VAZIRLIGI
SAMARQAND VILOYAT HOKIMLIGI
“IPAK YO‘LI” TURIZM VA MADANIY MEROS XALQARO
UNIVERSITETI**

AXBOROT XATI

Qadrli hamkasblar!

O‘zbekiston Respublikasi Oliy ta’lim, fan va innovatsiyalar vazirligi, Madaniyat va turizm vazirligi, Yoshlar siyosati va sport vazirligi, Samarqand viloyati hokimligi, “Ipak yo‘li” turizm va madaniy meros xalqaro universiteti, Samarqand davlat chet tillar instituti hamda Samarqand iqtisodiyot va servis institutlari hamkorlikda O‘zbekiston Respublikasi Prezidentining 2023-yil 26-apreldagi “Respublikaning turizm salohiyatini jadal rivojlantirish hamda mahalliy va, xorijiy turistlar sonini yanada oshirishga doir qo‘shimcha chora-tadbirlar tog‘risida”gi PQ-135-sonli qarorining 5z-ilova 46-bandi hamda O‘zbekiston Respublikasi Vazirlar Mahkamasining 2023-yil 7-martdagi “2023-yilda Samarqand shahrida Butunjahon turizm tashkiloti (UNWTO) Bosh assambleyasining 25-sessiyasini yuqori darajada tashkil etish va Shaxrisabz shahrining “2024-yil Iqtisodiy hamkorlik tashkiloti turizm poytaxti” maqomini olishiga doir chora-tadbirlar to‘g‘risida”gi 98-son qarori 3-ilovasining 7-bandida Samarqand shahrida **“Focus on Tourism & Creative Economy”** xalqaro kongressini o‘tkazish topshirig‘i ijrosi yuzasidan 2023-yil 22-23-iyun kunlari Samarqand shahrida bo‘lib o‘tadigan **“Focus on Tourism & Creative Economy”** xalqaro kongressi o‘tkazilishini e‘lon qilamiz.

Konferensiyada muhokama qilinadigan asosiy masalalar:

- Kreativ iqtisodiy o‘shni ta‘minlaydigan va ish o‘rinlari yaratadigan turizm sohasidagi tadbirkorlik yo‘nalishlarini tahlil qilish.
- Turizm sohasidagi yangi ehtiyojlarni qondirish uchun turli xil ijodiy industriyalar yaratish loyihalari taqdimotini tashkil etish.
- Turizmni rivojlantirishni rag‘batlantirishda kreativ iqtisodiyotning kuchli tomonlari, imkoniyatlari va tahdidlarini tahlil qilish.
- Tadbirkorlik subyektlari, yoshlar ishtirokida jahon bozorida turizm sohasidagi ilg‘or tajribalar, turizmning eng yangi kreativ turlarini mamlakatda joriy qilishga qaratilgan anjumanlar va seminarlar tashkil etishni nazarda tutadi.

Konferensiya tashkilotchilari:

- > Oliy ta‘lim, fan va innovatsiyalar vazirligi
- > Madaniyat va turizm vazirligi
- > Yoshlar siyosati va sport vazirligi
- > Samarqand viloyati hokimligi
- > “Ipak yo‘li” turizm va madaniy meros xalqaro universiteti

Konferensiya rasmiy tillari: o‘zbek, rus, ingliz tillari.

Konferensiya formati: gibrid (oflayn va onlayn tadbir platformasi).

Konferensiyaga ishtirok etishni xoxlovchilar quyidagi yo‘llar bilan ishtirok etishlari mumkin:

- Materiallarni (tezis, maqola) konferensiya to‘plamida nashr etish uchun yuborish;
- Ishtirokchilarning o‘z ma‘ruzalari bilan qatnashishlari/materiallarni nashr etish;
- Delegat sifatida ishtirok etish (shaxsan va onlayn).

Anjumanda professor-o‘qituvchilar, tayanch doktorantlar, mustaqil tadqiqotchilar, tadqiqotchilar, aspirantlar, talabalar va soha mutaxassislari ishtirok etishlari mumkin.

AXBOROT XATIGA ILOVA

Konferensiya to‘plamiga materiallarni yuborish qoidalari

Talablarga muvofiq bajarilgan ishlar, shuningdek, to‘ldirilgan anketa (1-ilova) konferensiya tashkiliy qo‘mitasining elektron pochtasiga yuborilishi shart.

Ilova va tezislar Word formatida yuborilishi kerak - birinchi muallifning ismi ko‘rsatilgan fayllar, masalan: “Azizov.tezis.doc”. Maktubning mavzusi: “Konferentsiya”.

Barcha ishlar plagiat uchun tekshiriladi. Formatlash talablariga javob bermaydigan materiallar tahririyat tomonidan rad etiladi.

Arizalar 2023-yil 20-iyunga qadar quyidagi elektron pochta orqali qabul qilinadi:

orzubek.inoyatov@unv-silkroad.uz

inoyatov.orzubek@mail.ru

Telegram raqami: +998 91 318 20 20; user: @INOYATOV225

Konferensiya tili: o‘zbek, ingliz, rus.

Ilmiy-amaliy konferensiyaga taqdim etilgan maqola va tezislar to‘plam ko‘rinishida chop etiladi, eng yaxshi o‘nta maqola “Ipak yo‘li” turizm va madaniy meros xalqaro universiteti tasarrufidagi “The Journal of Silk Road Tourism Studies ” jurnalida bepul chop etiladi.

Xalqaro ilmiy-amaliy konferensiya ishtirokchisidan ARIZA
“Focus on Tourism & Creative Economy”
(Samarqand, 2023-yil 22-23- iyun)

Familiya, ism, otasining ismi (to'liq)	
Lavozim	
Institutning nomi	
Institutning manzili	
Ilmiy darajasi, ilmiy unvoni	
Elektron pochta manzili:	
Ishtirok etish shakli: Materiallarni nashr etish Materiallarni taqdim etish/nashr etish Delegat sifatida qatnashish (shaxsan yoki onlayn)	

Tezis matnlarini rasmiylashtirishga qo'yiladigan talablar:

- tezislar matnlari Times New Roman shriftida, 14 o'lchamda, 1,5 intervalda, 5-10 bet hajmda yozilishi va tahrir qilinishi;
- avtoreferat mavzusi tepasida muallifning ismi-sharifi, unvoni, lavozimi, ilmiy darajasi va unvoni, ish joyi, telefon raqami va elektron pochta manzili to'liq ko'rsatilishi kerak;
- mavzudan keyin konspekt, uchta tilda (o'zbek, rus, ingliz) kalit so'zlar va to'liq mazmuni yoziladi;
- avtoreferat oxirida alohida ilmiy, nazariy va amaliy ahamiyatga ega bo'lgan taklif va tavsiyalar berilishi kerak;
- matnni joylashtirishda sahifa chegaralari o'rnatiladi: tepadan 2,5 sm, pastdan 2,5 sm, o'ngdan 2,5 sm, chapdan 2,5 sm;
- tezislar matni 1 nusxada qog'ozda va elektron shaklda "Microsoft Word 2003, 2007" formatida taqdim etiladi;
- referat matni mavzuga oid nazariy masalalarni amaliy yechimlari bilan bir qatorda qamrab olishi kerak.

**MINISTRY OF HIGHER EDUCATION, SCIENCE AND INNOVATION OF
THE REPUBLIC OF UZBEKISTAN**
**MINISTRY OF CULTURE AND TOURISM OF THE REPUBLIC OF
UZBEKISTAN**
**MINISTRY OF YOUTH POLICY AND SPORTS OF THE REPUBLIC OF
UZBEKISTAN**
SAMARKAND REGIONAL GOVERNMENT
**SILK ROAD INTERNATIONAL UNIVERSITY OF TOURISM AND
CULTURAL HERITAGE**
INFORMATION LETTER

Dear colleagues!

Ministry of Culture and Tourism of the Republic of Uzbekistan, Samarkand Regional Government, Ministry of Higher Education, Science and Innovation, Ministry of Youth Policy and Sports, "Silk Road" International University of Tourism and Cultural Heritage, Samarkand State University, Samarkand State Foreign Languages institute and Samarkand economic and service institutes in cooperation with the Presidential Decree of the Republic of Uzbekistan dated April 26, 2022 "On additional measures to rapidly develop the tourism potential of the Republic and further increase the number of local and foreign tourists" PQ-135- 5z-appendix paragraph 46 of the decision No. 5z and the decision of the Cabinet of Ministers of the Republic of Uzbekistan dated March 7, 2023 "Organization of the 25th session of the General Assembly of the World Tourism Organization (UNWTO) in Samarkand in 2023 at a high level and Shakhrisabz city "2024 Economic Paragraph 7 of Appendix 3 of Decision No. 98 on Measures for the Cooperation Organization to Receive the Status of "Tourism Capital" in connection with the implementation of the assignment to hold the international congress "Focus on Tourism & Creative Economy" in Samarkand in 2023. We announce that the international congress "Focus on Tourism & Creative Economy" will be held in Samarkand on June 22,23.

The main issues to be discussed at the conference:

- The main purpose of the conference analysis of business trends in the field of tourism that provide creative economic growth and create jobs.
- Organization of the presentation of projects for the creation of various creative industries to meet new needs in the field of tourism.
- Analysis of the strengths, opportunities and threats of the creative economy in promoting tourism development.
- It envisages the organization of conferences and seminars aimed at the introduction of the best practices in the field of tourism in the world market, the newest creative types of tourism with the participation of business entities and young people.

Conference organizers:

- > Ministry of Culture and Tourism
- > Government of Samarkand region
- > Ministry of Higher Education, Science and Innovation
- > Ministry of Youth Policy and Sports
- > "Silk Road" International University of Tourism and Cultural Heritage
- > Samarkand State University
- > Samarkand State Institute of Foreign Languages
- > Samarkand Institute of Economics and Service

Official languages of the conference: Uzbek, Russian, English languages.

Conference format: hybrid (offline and online event platform).

Those who wish to participate in the conference can participate in the following ways:

- Submit materials (thesis, article) for publication in the conference collection;
- Participation of participants with their lectures/publishing of materials;
- Attend as a delegate (in person and online).

Professors and teachers, doctoral students, independent researchers, researchers, graduate students, students and industry experts can participate in the conference..

ATTACHMENT TO INFORMATION LETTER

Rules for sending materials to the conference collection

The work completed in accordance with the requirements, as well as the completed application form (Appendix 1) must be sent to the e-mail address of the conference organizing committee.

Applications and theses should be sent in Word format - files with the name of the first author, for example: "Azizov.tezis.doc". The subject of the letter: "Conference".

All work will be checked for plagiarism. Materials that do not meet the formatting requirements will be rejected by the editors.

Applications will be accepted until June 20, 2023 via the following email address:

orzubek.inoyatov@univ-silkroad.uz

inoyatov.orzubek@mail.ru

Telegram number: +998 91 318 20 20; user:@INOYATOV225 Conference language: Uzbek, English, Russian.

The articles and theses submitted to the scientific-practical conference will be published in the form of a collection, the best ten articles will be published for free in "The Journal of Silk Road Tourism Studies" under the authority of "Silk Road" International University of Tourism and Cultural Heritage.

**From the participant of the international scientific and practical conference
APPLICATION "Focus on Tourism & Creative Economy" (Samarkand, June 22-23, 2023)**

Surname, first name, middle name (in full)	
Position	
Name of the institute	
Address of the institute	
Academic degree, academic title	
Email Address:	
Form of participation: Publication of materials Submission/Publishing of Materials Attend as a delegate (in person or online)	

Requirements for formalization of theses texts:

- theses texts should be written and edited in Times New Roman font, 14 size, 1.5 spacing, 5-10 pages;
- at the top of the subject of the abstract, the author's name, title, position, academic degree and title, place of work, telephone number and e-mail address must be indicated in full;
- after the topic, a synopsis, keywords and full content are written in three languages (Uzbek, Russian, English);
- proposals and recommendations of special scientific, theoretical and practical importance should be given at the end of the abstract;
- page borders are set when placing text: 2.5 cm from the top, 2.5 cm from the bottom, 2.5 cm from the right, 2.5 cm from the left;
- the text of theses is presented in 1 copy on paper and in electronic form in "Microsoft Word 2003, 2007" format;
- the text of the abstract should cover theoretical issues related to the topic along with their practical solutions.

**МИНИСТЕРСТВО НАУКИ И ИННОВАЦИЙ РЕСПУБЛИКИ
УЗБЕКИСТАН
МИНИСТЕРСТВО КУЛЬТУРЫ И ТУРИЗМА РЕСПУБЛИКИ
УЗБЕКИСТАН
МИНИСТЕРСТВО МОЛОДЕЖНОЙ ПОЛИТИКИ И СПОРТА
РЕСПУБЛИКИ УЗБЕКИСТАН
САМАРКАНДСКИЙ ОБЛАСТНОЙ ХОКИМИЯТ
МЕЖДУНАРОДНЫЙ УНИВЕРСИТЕТ ТУРИЗМА И КУЛЬТУРНОГО
НАСЛЕДИЯ "ШЕЛКОВЫЙ ПУТЬ"**

ИНФОРМАЦИОННОЕ ПИСЬМО

Уважаемые коллеги!

Министерство культуры и туризма, Министерство высшего образования, науки и инноваций, Министерство молодежной политики и спорта, Хокимият Самаркандской области во исполнение Постановления Президента Республики Узбекистан от 26 апреля 2023 года № ПП-135 «О дополнительных мерах по ускоренному развитию туристского потенциала Республики, а также дальнейшему увеличению количества местных и иностранных туристов», а также Постановления Кабинета Министров Республики Узбекистан № 98 от 7 марта 2023 года «Об организации на высоком уровне 25-й сессии Генеральной ассамблеи Всемирной туристской организации (UNWTO) в городе Самарканде в 2023 году и мерах по получению городом Шахрисабз статуса «Туристическая столица Организации экономического сотрудничества в 2024 году» объявляет о проведении международного конгресса **“Focus on Tourism & Creative Economy”** («Фокус на туризм и креативную экономику») в Самарканде 22-23 июня 2023 года.

Основные вопросы конференции:

1. Анализ направлений бизнеса в сфере туризма, обеспечивающих созидательный экономический рост и создание рабочих мест.
2. Организация презентации проектов создания различных креативных индустрий для удовлетворения новых потребностей в сфере туризма.

3. Анализ сильных сторон, возможностей и угроз креативной экономики в содействии развитию туризма.

4. Организация конференций и семинаров с участием субъектов предпринимательства, молодежи, направленных на внедрение передового опыта в сфере туризма мирового рынка, новейших креативных видов туризма в стране.

Организаторы конференции:

→ Министерство культуры и туризма

→ Министерство высшего образования, науки и инноваций

→ Министерство молодежной политики и спорта

Язык конференции: узбекский, русский, английский

Формат конференции: **гибридный** (офлайн- и онлайн-платформа для мероприятий).

Желающие принять участие в конференции могут принять участие следующими способами:

- Отправка материалов (тезисов, статей) для публикации в сборнике конференции;

- Выступление участников со своими лекциями/публикация материалов;

- Участие в качестве делегата (лично и онлайн).

На конференции могут участвовать преподаватели, докторанты, независимые исследователи, аспиранты, студенты и отраслевые эксперты.

ПРИЛОЖЕНИЕ К ИНФОРМАЦИОННОМУ ПИСЬМУ

Требования к отправке статей:

Работы, выполненные в соответствии с требованиями, а также заполненная анкета (приложение 1) должны быть направлены на электронную почту оргкомитета конференции.

Приложение и тезисы должны быть отправлены в формате Word - файла с указанием имени первого автора, например: "Азизов.тезис.doc". Тема письма: «Конференция».

Все работы проверяются на плагиат. Материалы, не отвечающие требованиям форматирования, отклоняются редакцией.

Заявки принимаются до 20 июня 2023 года по электронной почте:

orzubek.inoyatov@univ-silkroad.uz

inoyatov.orzubek@mail.ru

Telegram : +998 91 318 20 20; user: @INOYATOV225

Язык конференции: узбекский, русский, английский

Статьи и тезисы, представленные на научно-практическую конференцию, будут опубликованы в виде сборников, а десять лучших статей будут опубликованы бесплатно в журнале «**The Journal of Silk Road Tourism Studies**» при Международном университете туризма и культурного наследия "Шелковый путь".

Заявки принимаются

ЗАЯВКА

участника международной научно-практической конференции

**”Focus On Tourism & Creative Economy”
(Самарканд, 22-23 июня 2023 г.)**

Фамилия, имя, отчество (полностью)	
Должность	
Наименование учреждения	
Адрес учреждения	
Научная степень, научное звание	
Электронная почта:	
Форма участия: Публикация материалов Предоставление / публикация материалов Участие в качестве делегата (лично или онлайн)	

Требования к оформлению статей:

- тексты тезисов должны быть написаны объёмом в 5-10 страниц и отредактированы шрифтом Times New Roman, , размер шрифта - **14**, межстрочный интервал- **1,5**
- в верхней части (по центру) статьи прописными буквами дается **название статьи, Ф.И.О. автора , ученая степень и звание, контактный номер телефона и электронная почта.**
- после темы пишется аннотация, ключевые слова на трех языках (узбекском, русском, английском) и полное содержание;
- в конце статьи должны быть даны предложения и рекомендации, имеющие особое научное, теоретическое и практическое значение;
- при размещении текста устанавливаются границы страницы: 2,5 см сверху, 2,5 см снизу, 2,5 см справа, 2,5 см слева;
- текст статьи представляется в 1 экземпляре в бумажном и в электронном виде в формате “Microsoft Word 2003, 2007” ;
- текст реферата должен охватывать теоретические вопросы, относящиеся к теме, а также практические решения.